
Akademický senát Vysoké školy polytechnické Jihlava  

 

 

 
Zápis z řádného zasedání Akademického senátu VŠPJ 

č. 3/2011  ze dne 11. 5. 2011 

 

Přítomni: za akademickou komoru (dále jen AK): 10 (viz prezenční listina) 

 za studentskou komoru (dále jen SK):  3      (viz prezenční listina) 

 

Omluveni: stud. Kristine Karakhanyan 

Hosté: Ing. Jakub Novotný, Ph.D.; Ing. Michal Šulc; Mgr. Alena Štěrbová; J. Hlávka; 

 Ing. Hana Pospíchalová; A. Řeháková 

 

Celkem přítomna nadpoloviční většina členů senátu, zasedání je usnášeníschopné.  

Zasedání zahájil a řídil předseda senátu RNDr. Miroslav Kružík. 

 

Program: 

 

1) Volba zapisovatele a ověřovatelů:  

Kateřina Krejčí, ing. Roman Fiala, stud. Jitka Sedláková 

Hlasování:   ANO = 13  NE = 0 ZDRŢEL SE = 0  SCHVÁLENO                          

 

2) Volby do studentské komory 
Budou se konat ve středu 25. 5. 2011 (zápočtový týden) od 9:00 do 14:00 h. Předsedou komise bude 

prof. Mišovič. Volí se 1 senátor a 2 náhradníci. Mandát je omezen do řádných voleb v říjnu/listopadu 

2011. Kontrola studentů bude probíhat elektronicky. 

  

3) Podmínky přijímacího řízení pro obor „Porodní asistentka – kombinované studium“ 
Senát bere na vědomí nový studijní program „ Porodní asistence“ podle § 9, odst. 2a) zák. č. 

111/1998 Sb. 

Hlasování: ANO = 13  NE = 0 ZDRŢEL SE = 0  SCHVÁLENO    
 
Senát VŠPJ podle § 9, odst. 1g) zák. č. 111/1998 Sb. schvaluje Podmínky přijímacího řízení do 

kombinované formy studijního oboru Porodní asistentka ve studijním programu Porodní asistence a 

Podmínky přijímacího řízení do kombinované formy studijního oboru Všeobecná sestra ve studijním 

programu Ošetřovatelství pro akademický rok 2011/2012, a to za předpokladu získání akreditace – 

zasedání akreditační komise 6/2011.   

Hlasování: ANO = 13  NE = 0 ZDRŢEL SE = 0  SCHVÁLENO 

    

4) Výroční zpráva o činnosti VŠPJ 2010 
Návrh VZČ 2010 byl poskytnut senátorům v pracovní verzi dne 15. 4. 2011. Proběhla  

e-mailová diskuse, několik senátorů vzneslo připomínky a dotazy. Senátorský klub s účastí rektora, 

kvestora a vedoucí ekonom. úseku se uskutečnil se 4. 5. 2011, kde byly vysvětleny dotazy. Byly 

opraveny drobné věcné chyby (rozpory mezi jednotlivými tabulkami). 

Prorektorka pro rozvoj vysvětlila neúčast VŠPJ v zahraničních programech (Comenius, Leonardo 

apod.) – nejsou vytvořeny pro typ naší školy. 

AS projednal a schválil Výroční zprávu o činnosti VŠPJ 2010. 

     Hlasování: ANO = 13  NE = 0 ZDRŢEL SE = 0  SCHVÁLENO    

 

 



5) Výroční zpráva o hospodaření VŠPJ 2010 
Dne 15. 4. 2011 byla senátorům poskytnuta pracovní verze VZH 2010. Dne 4. 5. 2011 byl svolán 

senátorský klub s účastí rektora a kvestora. Zástupci vedení školy zodpověděli senátorům dotazy 

k hospodaření školy. Hospodaření VŠPJ za rok 2010 skončilo bez deficitu. 

 

Byly diskutovány otázky: 

- Manka a škody 

- Odstupné dle Zákoníku práce 

- Evidence software a jeho hodnota v majetku (SW cizí a vlastní) 

- Výsledek interního auditu na analýzu největších rizik (oblast ekonomiky a řízení zdrojů) 

- Obecně způsob provádění vnitřních auditů a jeho zaměření, plán auditů. 

 

Na otázku placení obědů přes bankovní účet odpověděl kvestor, že se o této možnosti v budoucnu 

uvažuje. Kvestor dále informoval o zrušení sobotního vaření obědů v menze kvůli malému zájmu. 

 

AS projednal a schválil Výroční zprávu o hospodaření VŠPJ 2010. 

Hlasování: ANO = 13  NE = 0 ZDRŢEL SE = 0  SCHVÁLENO    

 

 

6) Rozpočet VŠPJ 2011 
Dne 22. 4. 2011 byl oficiálně podán návrh na schválení Rozpočtu VŠPJ 2011. Senátoři jej obdrželi e-

mailem i písemně. Na klubu senátorů dne 4. 5. 2011 byla vznesena žádost o vysvětlení: 

1) Vysvětlení plánované ztráty z hlavní činnosti 399 tis. a její pokrytí doplňkovou činností 

2) Objasnění navýšení osobních nákladů o 7,3 %. 

AS projednal a schválil rozpočet VŠPJ 2011. 

Hlasování: ANO = 13  NE = 0 ZDRŢEL SE = 0  SCHVÁLENO    

 

7) Různé: 
- Informace rektora o úpravách v osobním hodnocení 

- Informace rektora o kauze „průnik do IS systému“ – bylo podáno trestní oznámení, probíhá 

vyšetřování, jednala disciplinární komise, viník bude pravděpodobně podmíněně vyloučen 

- Informace rektora o mediální kauze „prohřešek zahraničních studentů“ – škola nebyla o tomto 

incidentu oficiálně informována, proto se od této kauzy zcela distancuje a nebude se k ní nikterak 

vyjadřovat 

- Od září 2011 se počítá s novým vedoucím OIKT 

- Předseda zajistí studentům odpověď na dopis ohledně činnosti IT, který byl předán kvestorovi 

- Informace předsedy o jednání „Matematika na oboru Cestovní ruch“ 

- Informace rektora o vyřizování výjimek a odvoláních proti ukončení studia 

 

Termín příštího zasedání senátu:     Čtvrtek 23. 6. 2011 ve 13:30 hodin 

       

Přílohy: 
- Výroční zpráva o činnosti a hodnocení VŠPJ za rok 2010, 
- Výroční zpráva o hospodaření VŠPJ za rok 2010, 
- Rozpočet VŠPJ na rok 2011, 

- Podmínky příjímacího řízení do studijního programu Porodní asistence, studijní obor Porodní 
asistentka v kombinované formě  

- Podmínky přijímacího řízení do studijního programu Ošetřovatelství, studijní obor Všeobecná sestra 
v kombinované formě studia  

 

Zapsala: Kateřina Krejčí  ……………………………………….…  

Za správnost: ing. Fiala  ……………………………………….… 

                   stud. Sedláková   ……………………………………….… 

Předseda AS: RNDr. Miroslav Kružík   ……………………………………….… 


